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Zápis z jednání rady Sdružení obcí pro nakládání s odpady, 
IČO 46772707 se sídlem Želechovice č.p. 48, PSČ 410 02 Lovosice 

 
Datum: 11. listopadu 2021 od 8,30 hodin 
Místo: Zasedací místnosti provozní budovy na skládce 
Přítomni dle prezenční listiny: Ing. Medáček Petr, Vacková Alena, Ing., Hajná Eva Bc., Skružná Andrea, Bc. 
Sazeček Tomáš, Bc. Čechová Martina, Šuma Vladimír, Ing. Ivo Elman, Romana Albrechtová, Jana Salcmanová,  
Nepřítomni: Ing. Padělek František, Lenka Procházková 
Hosté: Ing. Bešta Václav, Zubáková Venuše 
Předsedající: Ing. Petr Medáček, předseda Rady 
 
Zasedání rady „SONO“ bylo původně svoláno předsedou Sdružení na den 22. 10. 2021 od 8,00 hod. Z důvodu 
omluvené neúčasti většiny členů rady byla rada svolána v náhradním termínu na 11. listopad 2021 od 8,30 
hodin v zasedací místnosti provozní budovy na skládce.  Program jednání dle zaslané pozvánky je následující:  

1/ Zahájení, kontrola usnesení 
2/ Hospodaření za období leden – říjen 2021 
3/ Informace o komunikaci a obchvatu obce Siřejovice 
4/ Příprava členské schůze 
a)  Návrh rozpočtu na rok 2022 
b)  Návrh střednědobého výhledu rozpočtu na roky 2023 - 2025 
c)  Organizační přípravy  
5/ Informace o změně ceny za ukládání odpadů 
6/ Různé (inventarizace, technické vybavení skládky) 
 

Ad 1/ Jednání Rady zahájil v 8,30 hodin předsedající Ing. Petr Medáček, přivítal zúčastněné, provedl kontrolu 
usnášení schopnosti a požádal přítomné o schválení programu.  
Souhlas:  10 hlasů   nesouhlas: 0 hlasů   zdrželi se: 0 hlasů  
 
Předsedající Ing. Petr Medáček dále provedl kontrolu usnesení minulé rady – informace k návrhu dohody o 
narovnání vztahů s ŘSD, náhrada nákladů na sběr, svoz a odstranění NO z členských obcí (informace součástí 
bodu programu 8 členské schůze – návrh rozpočtu příjmů a výdajů na rok 2022).       
 
Po hlasování o programu jednání a kontrole usnesení předsedající přistoupil k projednání druhého bodu 
programu. 
 
Ad 2/ Hospodaření za období leden – říjen 2021 
Členové rady byli seznámeni s přehledem hospodaření za období leden až říjen 2021. Finanční výbor na svém 
jednání dne 19.10.2021 projednal hospodaření za období leden – září 2021.  Na první pohled žádná z položek 
rozpočtu nepřekročila povolenou hranici, čerpání položky 5163 – služby peněžních ústavů je jednorázové 
pojištění majetku, do konce roku se nebude již zvyšovat. Nejvyšší čerpání běžných výdajů je na ood.par.3724, 
položce 5169 (svoz DNO) – jarní svoz dosahuje částky více než 1.397 tis. Kč, což je více než polovina 
plánovaných výdajů na likvidaci nebezpečných odpadů z členských obcí a měst. Kapitálové výdaje nebyly 
čerpány. Do příjmů byly zatím převedeny finanční prostředky z hospodářské činnosti dle rozhodnutí členské 
schůze ve výši 3.635 tis.Kč, dosud nepřevedena částka dle rozpočtu z důvodu přebytku hospodaření (převaha 
příjmů nad výdaji) ve výši 2.149.628,90 Kč. Současně s čerpáním výdajů bylo připomenuto rozpočtové 
opatření č. 1, schválené radou dne 24.9.2021. Celkové výdaje se nenavyšují, dochází pouze k přesunu 
prostředků mezi odd. par. a jednotlivými položkami rozpočtu, schválený rozpočet je i nadále vyrovnaný ve výši 
7 100 tis. Kč. Změnami schváleného rozpočtu je: 
 

 

a) navýšení výdajů pol. 5169, platby daní a poplatků, odd.par. 3724 - z důvodu vyčerpání více než poloviny 
rozpočtu na jarní svoz – navýšení o 400 tis.Kč – přesun z pol. 5169, odd.par.3725 – spalitelná zkouška 
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b) Navýšení výdajů v souvislosti s konáním seminářů o odpadech  
- pol. 5164 nájemné – navýšení o 20 tis.Kč 
- pol. 5166 konzultační, poradenské a právní služby – navýšení o 30 tis.Kč 
- pol. 5175 pohoštění – navýšení o 5 tis.Kč   

Navýšení výše jmenovaných výdajů b) je zajištěno přesunem z výdajové položky 5901, odd.par.3725 ve výši  
55 tis. Kč.  
Předsedající vyzval členy rady, aby se vyjádřili k informacím o hospodaření sdružení za období leden – říjen 
2021. Vzhledem k tomu, že nikdo nevznesl žádné další připomínky či dotazy, vyzval předsedající, aby hlasovali a 
vzali na vědomí tyto informace. Následně bylo přistoupeno k hlasování. 
 
Pro vzetí informací o hospodaření sdružení za období leden - říjen se vyslovili členové rady v počtu přítomných 
členů: 
Souhlas:   10   hlasů,                               nesouhlas: 0 hlasů,   zdrželi se: 0 hlasů,  
Usnesení k bodu 7 
Rada SONO bere na vědomí informace o hospodaření Sdružení za období leden až říjen 2021, přebytek 
(převaha příjmů nad výdaji) ve výši 2.149.628,90 Kč a doporučuje členské schůzi ke schválení. Současně 
doporučuje seznámit členskou schůzi s přijatým rozpočtovým opatřením č. 1/2021.  
 
Ad 3/ Informace o komunikaci a obchvatu obce Siřejovice 
Předsedající ing. Petr Medáček informoval členy rady o jednání se starostkou obce Siřejovice, které se 
uskutečnilo 22. října 2021 místo původně plánovaného jednání rady.    
Dle informací z krajského úřadu je obchvat obce vyřešen z hlediska územního plánování v podrobném měřítku, 
projednán s dotčenými orgány, je součástí platného územního plánu obce (změna č.1) a z toho důvodu nebyl 
zahrnut do aktualizace ZÚR. Realizace obchvatu je tak možná na základě územního plánu obce a územního 
rozhodnutí. Aktuální informace ohledně realizace obchvatu je třeba řešit s investičním odborem KÚÚK. 
Předsedajícím byla přislíbena součinnost při projednávání na kraji, rovněž pozvání na OZ byla přijata. 
Úklid obce – z personálních důvodů nelze v současné chvíli čištění obce provádět, komunikována byla možnost 
zapůjčení „HAKO“ za předpokladu obsluhy „zametáku“ zodpovědnou a proškolenou osobou. 
  
Předsedající vyzval členy rady, aby se vyjádřili k informacím o komunikaci a obchvatu obce Siřejovice, případně 
aby vznesli své další dotazy.    
 
Členové rady vzali na vědomí výše uvedené informace o komunikaci a obchvatu obce Siřejovice v počtu 
přítomných členů. 
Souhlas:  10 hlasů   nesouhlas: 0 hlasů   zdrželi se: 0 hlasů  
Usnesení k bodu 3: 
Rada bere na vědomí informace k příjezdové komunikaci na skládku a k obchvatu obce Siřejovice.  
 
Ad 4/ Příprava členské schůze 

a) Návrh rozpočtu na rok 2022 
Návrh rozpočtu je sestaven jako vyrovnaný ve výši 4 210 tis. Kč na straně příjmů i výdajů (po konsolidaci). 
Shodně jako v roce předchozím jsou zde uvedeny jako závazné ukazatele jednotlivé odd. par. a vypsané 
investiční akce – 800 tis. Kč na projektovou dokumentaci, EIA atd. případného projektu nakládání s odpadem. 
Do běžných výdajů jsou zahrnuty výdaje zajišťující činnost sdružení a zajištění závazků vyplývajících 
z uzavřených smluv – sběr, svoz a odstranění nebezpečných odpadů vytříděných z komunálních odpadů 
v členských obcích. 
Do příjmů, součtovaných dle tříd, jsou zahrnuty členské příspěvky, převod prostředků z hospodářské činnosti 
dle rozhodnutí členské schůze o vypořádání výsledku hospodaření za rok 2021. V položce 2324 – přijaté 
nekapitálové příspěvky a náhrady je započten příspěvek obcí jako náhrada nákladů vynaložených na sběr, svoz 
a odstranění nebezpečných složek vytříděných z komunálního odpadu členských obcí ve výši 7,-Kč na obyvatele 
obce/města. Částka 7 171 tis. Kč ve financování představuje částku vyrovnání dlouhodobě přijaté zálohy na 
ukládání odpadů z ŘSD. 
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Předsedající vyzval členy rady, aby se vyjádřili k předloženému návrhu rozpočtu na rok 2022, případně vznesli 
dotazy, následně bylo přistoupeno k hlasování. 
Souhlas:  10 hlasů   nesouhlas: 0 hlasů   zdrželi se: 0 hlasů  
Usnesení k bodu 4a):  
Rada SONO bere na vědomí návrh vyrovnaného rozpočtu příjmů a výdajů na rok 2022 ve výši 4 510 tis.Kč po 
konsolidaci a doporučuje členské schůzi ke schválení. 
 

b) Návrh střednědobého výhledu rozpočtu na roky 2023 - 2025   
Výhled rozpočtu na roky 2023-2025 je v jednotlivých letech sestaven jako vyrovnaný, počítá s již ustáleným 
předpokladem příjmů ve výši 1 mil. Kč za členské příspěvky, 3 mil. Kč z hospodářské činnosti (pacht majetku) a 
5 tis. Kč z úroků z BÚ. V roce 2023 a 2024 je do příjmů zahrnuta částka 700 tis.Kč, což je kompenzace nákladů 
vynaložených na sběr, svoz a odstranění nebezpečných složek vytříděných z komunálního odpadu členských 
obcí (7,-Kč na obyvatele obce/města). Výdaje jsou složeny z běžných výdajů, zajišťující chod sdružení a 
financování svozu DNO z členských obcí, kapitálové výdaje souvisí s možným projektem „nakládání s odpady“ 
(např. projektová dokumentace, EIA). Vzhledem k plánovaným vyrovnaným rozpočtům by se stavy finančních 
prostředků na běžných účtech neměly zásadním způsobem ponižovat. 
 
Předsedající vyzval členy rady, aby se vyjádřili k předloženému návrhu střednědobého výhledu rozpočtu na roky 
2023 - 2025, případně aby vznesli dotazy, následně bylo přistoupeno k hlasování. 
Souhlas:  10 hlasů   nesouhlas: 0 hlasů   zdrželi se: 0 hlasů  
Usnesení k bodu 4a):  
Rada SONO bere na vědomí návrh střednědobého výhledu rozpočtu příjmů a výdajů na roky 2023 - 2025 a 
doporučuje členské schůzi ke schválení. 
 

c) Organizační přípravy 
Členská schůze se koná v úterý dne 23.11.2021 od 10,00 hodin v KC Lovoš v Lovosicích, pozvánky + 
projednávané ekonomické dokumenty (rozpočet a střednědobý výhled rozpočtu) byly odeslány datovou 
schránkou ke zveřejnění na úředních deskách obcí a měst. Občerstvení formou dostupných nápojů (káva, čaj, 
voda) a obloženého croissantu. Dodržování aktuálně platných mimořádných opatření MZDR – zasedací pořádek 
s rozestupy, pobyt s ochrannými prostředky dýchacích cest (nos, ústa), vstup bude pravděpodobně umožněn 
těm zástupcům členských obcí, kteří a) doloží potvrzení o provedeném očkování nebo se prokáží národním 
certifikátem o dokončeném očkování nebo b) prodělali laboratorně potvrzené onemocnění covid-19, uplynula 
u nich doba izolace a od prvního pozitivního testu na přítomnost viru SARS-CoV-2 neuplynulo více než 180 dní. 
 
Ad 5/ Informace o změně ceny za ukládání odpadu 
S ohledem na zákon č. 541/2020 Sb., o odpadech, přílohu č. 9 (poplatek za ukládání odpadu na skládku) a růst 
vstupních, ekonomicky oprávněných, nákladů společnosti dochází s platností od 1. 1. 2022 ke kompletní úpravě 
ceníku za likvidaci odpadů přijímaných na skládku i kompostárnu, tzn. jak od obcí a občanů, tak i z průmyslu, 
zemědělství a služeb. Do kalkulací za likvidaci komunálních odpadů je nově zařazena i položka mzdových nákladů 
„závodčího“, rovněž je počítáno s odpisy nového nakladače. Do kalkulací na likvidaci bioodpadu se vzhledem 
k neustále navyšujícímu se množství přijímaných odpadů je započten i  ½ úvazku strojníka ze střediska recyklace.  

Ceny komunálních odpadů jsou stanoveny následovně: 
1. skupina odpadů 20 – komunální odpady s výjimkou odpadu katalogového čísla 20 02 02 – zemina a kameny 
a odpadů uvedených v bodě 2:  
obec Kč 481,96 + rez.na rekulivaci. 145,00 + DPH 15% 94,04  + poplatek 500/900 = 1 221/1621 Kč 
ostatní Kč 481,96 + rez.na rekultivaci 145,00 + DPH 21% 131,66 + poplatek 900,- =  1 658,62 Kč   
 
2. katalogové číslo 20 01 38 - dřevo neuvedené pod číslem 20 01 37 a číslo 20 03 07 – objemný odpad  
obec    Kč 609,78+ rez.na rekultivaci. 145,00 + DPH 15% 113,22 + poplatek 500/900 = 1 368,-/1 768,- 
ostatní   Kč 609,78+ rez.na rekultivaci 145,00+ DPH 21% 158,50 + poplatek 900,- = 1 813,28 Kč 
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Předsedající vyzval členy rady, aby se vyjádřili k informacím o změně cen za likvidaci odpadů na skládce a 
kompostárně, případně aby vznesli své další dotazy či připomínky.    
Pro vzetí informací k avizované úpravě cen za likvidaci odpadů na skládce a kompostárně byl vysloven souhlas 
členů rady „SONO“: 
Souhlas:   10 hlasů   nesouhlas: 0 hlasů   zdrželi se: 0 hlasů  
 
Usnesení k bodu 5: 
Rada bere na vědomí informace o úpravě cen za likvidaci odpadů přijímaných na skládku a kompostárnu 
s platností od 1.1.2022.  
 
6) Různé 
 Inventarizace – předseda Sdružení vydal v souladu se zákonem o účetnictví příkaz k provedení 

inventarizačních prací pro rok 2021. Fyzická Inventura majetku bude provedena v souladu s plánem a 
harmonogramem inventarizačních prací pro rok 2021 dne 9.12.2021 od 8,30 hodin,  členy inventarizační 
komise jsou předseda Šuma, členové Bešta, Hajná, Salcmanová a Sazeček.  

 Informace z jednání s dálnicemi 
V pondělí tento týden proběhlo další kolo jednání ohledně narovnání vztahů mezi SONO, SONO PLUS a 
dálnicemi. Návrh dohody byl projednán legislativním odborem ředitelství, dle jejich názoru se samotnou 
podobou dohody o narovnání není problém, důvodům změn rozumí, přetrvávajícím problémem nadále 
zůstává ustanovení ohledně cen za ukládání odpadů. Možným řešením, v případě neshody, je výpověď 
smlouvy. Do 22.11. budeme znát definitivní návrh řešení, aby mohla být členská schůze informována, 
případně přijala příslušná usnesení. V případě potřeby se sejde i rada SONO po skončení členské schůze. 

 Z důvodu potřeby výměny strojů na skládce (nakladač) a kompostárně (síto, překopávač) je požádáno o 
dotaci, kterou vypsal KÚÚK. Nově vypsané pracovní pozice – strojník již přijat ve zkušební době, hledá se 
zaměstnanec na pozici závodčí. 

 
Předsedající konstatoval, že žádný z přítomných členů rady nevznesl požadavek na zařazení dalšího bodu do 
programu jednání a zasedání ukončil. 

V Želechovicích dne 11. listopadu 2021 
Zapsal V. Zubáková    

 

Předsedající: 

Ing. Petr Medáček      ____________________________ 

 

 

 


